
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI  SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 8. septembra 2022 

v priestoroch SOŠ Strojárske Pod Sokolicami 14 v Trenčíne 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 
        
Program (po doplnení): 
1. Úvod.  
2. Majetkové prevody. 
3. Návrh na schválenie projektu dopravného napojenia lokality Za chmelnicou Opatová. 
4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
5. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
6. Rôzne, diskusia. 
7. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 

Zároveň ospravedlnil poslancov Martina Petríka a Mičegu, ktorý sa vopred ospravedlnili. Predseda 
skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní sú zatiaľ štyria členovia. Poslanec Bystrický 
avizoval neskorší príchod. Predseda následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov 
na doplnenie  programu. Mgr. Baco navrhol doplniť samostatný bod č. 3 ohľadom schválenia 
projektu dopravného napojenia lokality Za chmelnicou Opatová.  
 

Uznesenie 30/09/22: VMČ schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie bodu č. 3 
o schválení projektu dopravného napojenia lokality Za chmelnicou Opatová.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Matejka, Smolka, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 

2. MAJETKOVÉ PREVODY:  
 
1/ ÚMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k. ú. Kubrá KN 

„C“ parc. č. 2330/1 pre Pavla Zlatoša za účelom zabezpečenia prístupu k nehnuteľnostiam vo 
vlastníctve kupujúceho, vysporiadania pozemku pod opornými múrmi a spevnenou plochou (vjazdy) 
a zveľadenia pozemku pred rodinným domom na ul. Opatovská, Trenčín. Jedná sa o časť pozemku 
na Ul. Opatovská v mieste bývalého prejazdu cez železničné priecestie zo sídliska Sihoť na sídlisko 
Pred poľom, ktorý je teraz vedený ako slepá ulica. Predmetný pozemok bol dlhodobo využívaný 
pôvodnými vlastníkmi rodinného domu. Nový vlastník má záujem tento pozemok majetkovoprávne 
vysporiadať, zveľadiť a upraviť.  

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Bc. Martin Trepáč 
Ing. Ladislav Matejka  JUDr. Martin Smolka 
Mgr. Kamil Bystrický 

Neprítomný člen VMČ SEVER: 

Mgr. Martin Petrík – ospravedlnený 

Ing. Miloš Mičega –  ospravedlnený 
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Uznesenie 31/09/22: VMČ SEVER odporúča predaj nehnuteľnosti podľa predloženého materiálu zo dňa 
17.8.2022 pod č. s. MSÚTN-UMM-P/2022/39888/112547/FoP.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Matejka, Trepáč, Smolka)   Proti : 0  Zdržal sa:   
Uznesenie bolo schválené. 
 
2/ ÚMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k odkúpeniu pozemku – novovytvorená parc. č. KN „C“ 

1432/24 o výmere 1 243 m2, odčlenená geometrickým plánom z pôvodnej KN „C“ parc. č. 1432/1 za 
účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku a jeho scelenia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve 
vlastníkov bytov K výstavisku 529 v Trenčíne. Ide o pozemok nachádzajúci sa na ulici K výstavisku 
okolo bytového domu s. č. 529, o ktorý sa vlastníci bytov dlhodobo starajú, udržiavajú ho a podľa 
potreby kosia. Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne predaj uvedeného pozemku odporučili, 
s podmienkou zachovania zelenej plochy, aby pomer zelene a zastavaných plôch zostal zachovaný.  

 
 V rámci tohto majetkového prevodu sa JUDr. Smolka opýtal, že takýto majetkový prevod sme tu už 

mali v minulosti a dúfa, že to nemienia oplocovať. Síce splnili všetky požiadavky, čo mesto dalo, 
nové geometrické plány a doplnil ho Ing. Matejka, že by bolo vhodné do zmluvy zakomponovať, že 
pozemok nie je možné oplotiť v budúcnosti, aby tam nevznikol priestor na parkovanie vozidiel.   

 
Uznesenie 32/09/22: VMČ SEVER odporúča predaj pozemku podľa predloženého materiálu zo dňa 
25.08.2022 pod MSÚTN-UMM-2022/40401/114107/fra s podmienkou pozemok neoplocovať. 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Matejka, Smolka, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 

3. NÁVRH NA SCHVÁLENIE REALIZÁCIE PROJEKTU DOPRAVNÉHO NAPOJENIA 
LOKALITY ZA CHMELNICOU OPATOVÁ:  

 
 Mgr. Baco prečítal prítomným návrh na schválenie realizácie projektu dopravného napojenia 

lokality „Za chmelnicou“ v k. ú. Opatová  
 
 Dňa 11.05.2022 bolo Mestu Trenčín doručené podanie spoločnosti PD Košnovec s.r.o., so sídlom Mierové 
námestie 3, 911 01 Trenčín, IČO 53 752 163 s návrhom na uzatvorenie zmluvy o spolupráci v súvislosti 
s riešením dopravného napojenia novej obytnej lokality „Za chmelnicou“ v k.ú. Opatová na komunikáciu I/61. 
Pri posudzovaní možných riešení dopravného napojenia uvedenej lokality sa ako najvhodnejšie ukázalo 
napojenie na križovatku smerom k nadjazdu nad železnicou. Toto napojenie je cca 618bm dlhé a predpokladané 
náklady (vrátane úpravy križovatky) na vybudovanie tohto napojenia sú vo výške 1.023.500 €. Nakoľko 
vybudovaním tejto varianty dopravného riešenia okrem plánovanej novej obytnej lokality dôjde k sprístupneniu 
ďalších 150.000 m2 územia, na ktorom sa môže Mesto Trenčín ďalej rozvíjať, navrhla spoločnosť v doručenom 
podaní uzatvorenie zmluvy o spolupráci, na základe ktorej by sa Mesto Trenčín podieľalo na vybudovaní tohto 
dopravného napojenia vo výške 50%. Na základe vyššie uvedeného navrhujeme, v prípade, ak finančná 
a majetková komisia považovala vynaloženie finančných prostriedkov na toto dopravné napojenie ako účelné pre 
budúci rozvoj mesta v lokalite k.ú. Opatová, nasledovné zmluvné podmienky pre realizáciu tohto projektu: 

- Medzi Mestom Trenčín a investorom bude uzatvorená Zmluva o spolupráci so Zmluvou o budúcej 
darovacej zmluve, predmetom ktorej bude záväzok investora na vlastné náklady zaobstarať projektovú 
dokumentáciu  na zhotovenie dopravného napojenia vo všetkých stupňoch a následne bezodplatne 
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previesť (darovať) túto projektovú dokumentáciu Mestu Trenčín. Mesto Trenčín bude oprávnené po celú 
dobu zhotovovania projektovej dokumentácie túto pripomienkovať a investor bude povinný zabezpečiť 
zapracovanie pripomienok mesta Trenčín do projektovej dokumentácie.  

- Po nadobudnutí práv k dokumentácii budú všetky potrebné povolenia pre výstavbu komunikácie (vrátane 
všetkých stavebných objektov spojených s touto výstavbou) v zmysle platnej a účinnej legislatívy vydávané 
výlučne v mene a na účet mesta Trenčín. Mesto Trenčín môže zvážiť udelenie plnej moci investorovi na 
bezplatné zastupovanie v týchto konaniach (bude to ale právo, nie povinnosť mesta).  

- Na základe vydaných povolení Mesto Trenčín zrealizuje proces verejného obstarávania na vybudovanie 
dopravného napojenia. Podmienkou začatia procesu verejného obstarávania bude uzatvorenie zmluvy 
o spolupráci so zmluvou o budúcej darovacej zmluve s investorom, predmetom ktorej bude záväzok 
investora finančne sa podieľať na vybudovaní dopravného napojenia nasledovne: 

 Investor poskytne Mestu Trenčín zálohu vo výške 50% nákladov rozpočtovaných podľa projektovej 
dokumentácie, ktorá bude podkladom verejného obstarávania. Tento záloh musí byť zložený na 
účet mesta Trenčín najneskôr do 7 odo dňa nadobudnutia právoplatnosti stavebného povolenia.  

 Po ukončení procesu verejného obstarávania, v prípade, ak výsledná suma za zhotovenie diela 
bude vyššia ako suma predpokladaná v rozpočte k projektovej dokumentácii, ktorá bola 
podkladom verejného obstarávania, bude investor do 7 dní odo dňa podpísania zmluvy s víťazným 
uchádzačom povinný doplniť zálohu tak, aby táto bola vo výške 50% vysúťaženej ceny diela. 
V prípade, ak výsledná suma verejného obstarávania bude nižšia ako suma predpokladaná 
v rozpočte k projektovej dokumentácii, ktorá bola podkladom verejného obstarávania, Mesto 
Trenčín si zálohu ponechá v poskytnutej plnej výške až do ukončenia diela, a to na účely krytia 
časti nákladov na vykonanie prípadných naviac prác. Až po ukončení a skolaudovaní celého diela 
bude zostatok zálohy, vrátený investorovi (t.j. tak aby sa zo zálohy použili finančné prostriedky 
vždy len vo výške 50% celkovej ceny diela).  

 V prípade vzniku potreby vykonania naviac prác (ak by polovica hodnoty naviac prác nebola krytá 
z poskytnutej zálohy podľa predchádzajúceho odseku) bude investor povinný do 7 dní odo dňa 
uzatvorenia dodatku k zmluve o dielo, predmetom ktorého bude vykonanie naviac prác, doplniť 
poskytnutú zálohu o sumu vo výške 50% hodnoty naviac prác podľa dodatku.  

 Po zhotovení a skolaudovaní celého diela zmluvné strany zrealizujú vyúčtovanie poskytnutej 
zálohy tak, aby finančná účasť investora na zhotovení diela – dopravného napojenia, bola vo výške 
50% z celkovej ceny diela (vrátane prípadných naviac prác) uhradených mestom Trenčín. 

Vyššie navrhnutým postupom bude zabezpečené, že vlastníkom tejto komunikácie bude od počiatku mesto 
Trenčín, budovaná komunikácia bude miestnou komunikáciou a bude verejne využívaná. V prípade, ak by 
finančná a majetková komisia tento zámer spolupráce schválila, budú samozrejme jednotlivé zmluvné vzťahy 
podrobnejšie doplnené najmä o sankcie a záruky na splnenie povinností zmluvných strán a až následne opätovne 
predložené do schvaľovacieho procesu. Zároveň týmto spôsobom bude možné usporiadať vzťahy a pristúpiť 
k vybavovaniu potrebných povolení až po schválení zmien a doplnkov územného plánu č. 7.  

 V rámci tohto bodu č. 3 Ing. Matejka podotkol, že mesto Trenčín sa má na základe zmluvy 
o spolupráci podieľať na vybudovaní nového dopravného napojenia vo výške 50 % nákladov 
rozpočtovaných podľa projektovej dokumentácie, ktorá bude podkladom verejného obstarávania. 
Predpokladané náklady vrátane úpravy križovatky na vybudovanie tohto napojenia sú vo výške 
1 023 500,- € a či mesto Trenčín má toľko voľných finančných prostriedkov, aby sa podieľalo na 
vybudovaní tejto lokality. Do rozpravy vstúpil JUDr. Smolka, ktorý uviedol, že aj finančná 
a majetková komisia považovala vynaloženie finančných prostriedkov na toto dopravné napojenie 
ako účelné pre budúci rozvoj mesta v lokalite Opatová. Ide predsa o rozvoj mesta, o ďalšiu novú 
rozrastajúcu sa lokalitu, nových obyvateľov, ktorí si v danej lokalite kúpia pozemky na rodinné domy 
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a budú tu chcieť stavať a následne aj bývať. Vybudovaná komunikácia bude miestnou komunikáciou 
a bude verejne využívaná. Debata ešte voľne pokračovala ďalej a následne dal predseda o tomto bode 
hlasovať. 

 Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu.  
 
Uznesenie 33/09/22: VMČ SEVER odporúča návrh  o schválení projektu dopravného napojenia lokality 
Za chmelnicou Opatová zo dňa 2.6.2022 tak ako bol predložený. 
HLASOVANIE :  
Za : 3 (Baco, Smolka, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 1 (Matejka)  
Uznesenie bolo schválené.  
 

4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 Mgr. Baco sa vrátil k problematike zachovania detského ihriska, resp. revitalizáciu detského ihriska 

pre obyvateľov bytového domu Žilinská 643/8, ktorí požadovali zachovať toto detské ihrisko č. 324, 
lebo je dosť využívané a preto nemá zmysel ho likvidovať. Je to jediné ihrisko, ktoré v letných 
horúčavách poskytuje príjemný tieň na rozpálenom betónovom sídlisku. Dokonca mu ako 
predsedovi doručili Zápisnicu zo schôdze vlastníkov bytov a nebytových priestorov bytového domu 
Žilinská 642/6, Trenčín, ktorá sa konala dňa 25.7.2022, kde vlastníci žiadajú mesto Trenčín 
o zachovanie detského ihriska a jeho revitalizáciu. Je potrebné ihrisko zrevitalizovať, vymeniť 
piesok, inštalovať nové hracie prvky. Týmto aj poďakoval p. Marouskovi za vyvinutie iniciatívy 
zachovania ihriska a predseda prisľúbil, že ohľadom tohto sa stretol aj s primátorom a ihrisko bude 
zachované.  

 Mgr. Baco prečítal  odpoveď  na otázku občana ohľadom bývalého areálu Merina, kde vedúca 
útvaru stavebného a životného prostredia Bc. Duďáková odpovedala nasledovne: 
„Za stavebný úrad vieme, že by tam mal byť MC Donald a Kaufland, zatiaľ nič iné“.  
 

 Na otázku ohľadom opravy ulice dolná Kukučínova, kedy sa bude opravovať bolo odpovedané, 
vedúcim útvaru investícií p. Korienkom, cit.: „že tento rok na ňu nemáme v rozpočte pridelené 
finančné prostriedky“.  
 

 Na rokovanie výboru sa dostavil poslanec Mgr. Bystrický o 16.30 h 
 

5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  
 
 požiadavky poslancov: 

 
      1592 Prosím doplniť dve lavičky na ihrisko Clementisova/Kraskova v priestore, kde najdlhšie svieti 
zapadajúce slnko. Zároveň by to bola náhrada dvoch odstránených z protiľahlej strany. (Mičega)  

Odpoveď MHSL: Aktuálne nedisponujeme lavičkami na sklade. Požiadavku budeme konzultovať s ÚUP 
– typ lavičky MM Cité, Miela. 

      1593 Prosím operatívne čo najskôr zabezpečiť opravu odtrhnutej hojdačky na ihrisku Žilinská 8. 
(Mičega) 

Odpoveď MHSL: Hojdačka je už opravená.  
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      1594 V okolí nadjazdu v Opatovej je zle vidieť z dôvodu vysokej buriny. Žiadam osloviť správcu a 
nežiadúcu burinu odstrániť. (Trepáč) 

Odpoveď: Zeleň v okolí nadjazdu bude upravená ešte v mesiaci október.  

     1595  Žiadam opraviť rozpadnuté zábradlie pri toku pred penziónom MARIA v Kubrej. Zábradlie je 
v nevyhovujúcom stave, môže tam kedykoľvek  spadnúť dieťa a obyvatelia ma na to neustále 
upozorňujú. (Trepáč)      

Odpoveď: Oprava zábradlia pri Kubranskom potoku je objednaná s termínom realizácie v mesiaci 
10/2022.  

      1596  Žiadam orezať kríky - Kubranská ulica ako aj upraviť zeleň v Kubrej. (Trepáč) 

Odpoveď: Údržbe zelene sa venujeme počas celého roka. Máme v pláne realizovať orezy počas celej 
jesene aj v oblasti ulice Kubranská a v Kubrej. 

      1597  Vodorovné dopravné značenie je na mnohých miestach v MČ Sever vyblednuté až neviditeľné. 
Žiadam obnoviť značenie - hlavne autobusové zastávky, prechody - Kubrá námestie, Opatová kostol, 
Sihoť. (Trepáč) 

Odpoveď: Obnova VDZ na miestnych komunikáciách sa momentálne realizuje aj v MČ SEVER a bude 
prebiehať do konca októbra.  

      1598 Za pódiom pri obchodnom centre ROZKVET  je poškodený plot - chýba tu časť plotu. 
Požadujem to doplniť. (Trepáč) 

Odpoveď: Plot bol poškodený vandalizmom, opravený bol v 36. týždni.  

      1599 Kedy boli čistené podchody v MČ Sever? Obyvatelia sa sťažujú na ich znečistenie - Pred poľom 
a Kubrá. Žiadam ich vyčistiť a vymaľovať. (Trepáč) 

Odpoveď: Podchody v MČ SEVER (Ul. J. Derku, Opatovská ul.) boli vyčistené, vrátane odstránenia 
grafitov a vymaľovania v mesiaci 9/2022. Čistenie cesty a chodníkov v podchode Pred poľom je 
zabezpečované naším dodávateľom bežnej údržby podľa potreby. Grafity na stenách podchodu Pred 
poľom máme v pláne čistiť ešte tento rok, ak to bude možné vzhľadom na objem finančných prostriedkov 
v rozpočte pre údržbu miestnych komunikácií na tento rok 2022. Je možné, že bude vyčistenie presunuté 
do budúceho roka 2023.  

      1600 Cesta Súvoz, okolo bývalej firmy TRENS je vo vlastníctve mesta a je dlhodobo zanedbávaná. 
Parcely 2329/1, 2705/1 vo vlastníctve mesta lemuje vysoký betónový plot. V minulosti platilo, že 
vlastník budovy je povinný sa starať o čistotu chodníka min. 0,5 m od plotu. V areáli pôsobí viacero 
nových firiem. Na križovatke Kubranská - Súvoz je to ARMAT, vedľa ktorého je firma, kde burina pri 
plote dosahuje výšku 1 m. Teraz po daždi, by bol vhodný čas vyčistiť spojenie cesty a múru od zbytočnej 
zeminy okolo plota. Niektoré miesta občas očistia vlastníci domov na druhej strane cesty. (Baco)      

Odpoveď: MHSL ako správca miestnych komunikácií zadal ulicu Súvoz na odburinenie s realizáciou 
v priebehu mesiaca október tohto roka.  
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        1601 Budova Gastrosyst, s.r.o, kde sa v minulosti stravovali zamestnanci bývalej TOSKY, má 
nového majiteľa a je dookola obrastená burinou, v ktorej prespávajú neznámi občania. Dierovaný 
tehlový múrik pri Zdravotnom stredisku a budove Gastrosyst by bolo vhodné odstrániť, pretože 
prehradzuje cestu Súvoz a bráni prechodu príp. požiarneho vozidla. (Baco) 

Odpoveď: Vlastník pozemku bude vyzvaný na nápravu. Ak sa náprava neuskutoční, mesto Trenčín nemá 
možnosť majiteľa pozemku pokutovať a to z dôvodu absencie legislatívy. Mesto Trenčín v tomto prípade 
vystupuje skôr ako mediátor medzi vlastníkmi pozemkov.  

       1602 V mene pána Doricu upozorňujem na zbytky asfaltu v odtokových vpustiach po asfaltovaní od 
Bratislavskej ulici po Štefánikovu. Poprosím o prečistenie všetkých vpustí v danom úseku. (Petrík)    

Odpoveď: MHSL postúpi podnet správe cesty č. 61 (TSK), pod ktorú spadajú aj dažďové vpuste.  

       1603 Rázusova ulica ostrihať/vyklčovať burinu stredový zelený pás. Hlavne okolo značiek. (Petrík) 

Odpoveď: Údržba verejnej zelene na ulici M. Rázusa bola realizovaná v 38. týždni.  

       1604 Zástavka na Rázusovej ulici pri pohostinstve Václav - opraviť kanalizačnú vpusť pri kraji 
autobusovej zástavke. V ranných hodinách autobus prechádzajúci po nej budí  ľudí v priľahlej bytovke. 
(Petrík)    

Odpoveď: Opravu dažďového vpustu pri pohostinstve Václav zaradíme do zásobníka opráv.  

      1611 Obyvatelia Opatovej sa na mňa obrátili so žiadosťou o opravu výtlkov a popraskanej cesty na 
ulici Potočnej v hornej časti. Sú tam jamy a kedysi tam bol natiahnutý kúsok vrstvy asfaltu, ktorý je 
dopraskaný a odlietajú odtiaľ veľakrát kamienky, keď prejde ťažšie auto. Niektoré jamy sú dosť hlboké 
a a hrozí tu riziko poškodenia áut a podvozkov. Obyvatelia sa tiež pýtajú, ak dôjde ku škodovej udalosti 
a nebudú výtlky opravené, môžu sa obrátiť na správcu komunikácie? Žiadam opraviť výtlky  a 
popraskané časti cesty. (Trepáč) 

Odpoveď: Odvodnenie komunikácie zaradíme do zoznamu stavebných objektov.  

Nasledujúce požiadavky poslanca, ktoré boli zaslané po lehote,  boli zapracované do tejto zápisnice 
avšak odpovede na ne neboli ku dňu ďalšieho VMČ SEVER 6. októbra 2022 vybavené.  

      1612 Obyvatelia Kubrej sa pýtajú na veľko-objemný kontajner na chodníku v blízkosti pohostinstva 
a autobusovej zastávky. Kontajner bráni alebo bránil dlhodobo prechodu. Kto ho tam umiestnil a na 
základe akého povolenia? (Trepáč) 

     1613  Dostali sa ku mne viaceré  podnety ohľadom rozkopaných ciest a chodníkov. Ako často sa 
kontroluje stavebná činnosť? Častokrát sa chodníky a cesty nedajú do pôvodného stavu, viditeľne sa 
prepadávajú alebo pri zámkovej dlažbe sa nedajú naspäť rovnaké kusy. Konkrétne Sihoť a Kubrá v 
blízkosti kostola, ale aj na iných miestach. Obyvatelia Kubrej sa sťažovali aj na rozkopanú časť cesty 
blízkosti penziónu, ostala tam dlho diera, neoznačená. Aká oprava sa tam robila, bolo to povolené? 
(Trepáč) 

      1614  Ako mesto rieši poškodené objekty nežiadúcimi kresbami - lavičky, dvere, okná, chodníky...? 
Napríklad aj na hrádzi. (Trepáč) 
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      1615  Dlhé roky sa dobrovoľníci, farníci spolu s farnosťou starali na vlastné náklady o verejné 
vianočné osvetlenie na verejnom priestranstve. Vianočné osvetlenie ostalo už v minulom roku 
nefunkčné. Na základe podnetov žiadam zabezpečiť a zakúpiť 4 adventné sviečky, ktoré by sa mohli dať 
na podobné miesto a slúžiť všetkým. (Trepáč) 

     1616 V KD Kubrá sú staré lavičky, veľa z nich už rozpadnutých. Žiadam zakúpiť do tohto priestoru 
nové lavičky. (Trepáč) 

      1617 Boli tento rok čistené všetky komunikácie, parkoviská a chodníky? (Trepáč) 

      1618  Kto je správca pozemkov pri AS Trenčín a TN UNIVERZITE?  Na trávnatom poraste sa 
nachádza stavebný materiál, plasty, tehly, kúsky dreva a kameňov a iného odpadu. Prečo nie je plocha 
kosená? Len kúsok vedľa je vidieť veľký rozdiel v zeleni. Prosím zabezpečiť nápravu a odstrániť 
stavebný materiál. Rovnako sa ľudia pýtajú na parkovisko, na ktorom vyrastá burina - kto je súčasný 
správca? Burina vyrastá aj na parkovisku pri krytej plavárni. Prosím zabezpečiť nápravu. (Trepáč) 

      1619  Ulica Zelnica - tento rok tu nebola čistená komunikácia, na chodníkoch miestami vyrastá 
burina a pri novom asfaltovom povrchu ostal zelený pás, ktorý nebol ešte pokosený. Žiadam o vybavenie 
podnetu. (Trepáč) 

       1620 Sihoť M. Turkovej - Na novom ihrisku je už pokazená hojdačka. Žiadam zabezpečiť opravu 
aby sa nič nestalo.  (Trepáč) 

        1621  Občania sa opätovne pýtajú, na aký účel bolo stavané osvetlenie športoviska v areáli ZŠ 
Kubrá, keď sú reflektory sklopené, nevyužívané a nikto nevie ako osvetlenie funguje a či vôbec 
fungovalo? Koľko finančných prostriedkov stála táto investícia a kedy bola realizovaná, kto bol investor?  
Energie vzrástli výrazne až v poslednom období, ale v tomto stave to je dlhé roky. Prečo nie je osvetlenie 
funkčné? Za funkčné osvetlenia ihrísk by sme boli radi aj na iných miestach, ale žiaľ sa tam pouličné 
alebo iné lampy nenachádzajú. Nakoľko nebolo dostatočne k opakovaným podnetnom a žiadostiam 
odpovedané, podávam požiadavku ako poslanec opätovne. Požadoval som poslať aj dokumentáciu, 
nebola poslaná. (Trepáč) 

       1622 Žiadam ostrihať zo spodnej časti ihličnatý strom pred kostolom v Kubrej - opadáva a pri 
búrkach ešte viac, konáre sa približujú ku kostolu a pretŕčajú zo spodnej časti. (Trepáč) 

       1623  Podchod Kubrá - verejné osvetlenie tu pravidelne blbne. Prosím, aby  osvetlenie v podchode 
svietilo stále vo večerných hodinách. Ľudia sa boja tadiaľ prechádzať. (Trepáč) 

       1624 Aký režim a prevádzkový poriadok má novovybudovaný atletický areál v pri Váhu? Pri 
väčších skupinách sa môžu športovci obrátiť na mesto a v určitom čase si areál rezervovať? (Trepáč) 

        1625 Námestie Kubrá otoč - Aká tu bola úprava ostrovčeku? Je v zanedbanom stave. (Trepáč) 

        1626  Občania Pod Sokolicami sa sťažujú na úpravy zelených plôch v správe mesta. Svoje časti si 
kosia svojpomocne, ale mestská zeleň je podľa nich zanedbaná. Na základe podnetu požadujem 
vysvetlenie a hlavne o údržbu zelene v danej časti, ktorá je zanedbaná. (Trepáč) 

        1627 Ulica Hurbanova, okolie TN UNI - Sihoť - Žiadam opraviť chodníky, odstrániť burinu z 
chodníkov, ktorá tu asi dávno nebola odstránená a chodníky neboli čistené. (Trepáč) 
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       1628 Na námestí Rozkvet: 

1. nie sú stojany na bicykle pred predajňou potravín COOP. 

2. odpadkové koše nie sú rozmiestnené rovnomerne, v časti mäsiarstva a predajne pečiva chýbajú úplne. 

3. Zákazníci parkujúci pred predajňou Hôrka chodia priamo cez trávnik, nie je tam žiadna mechanická 
zábrana, aspoň vo forme živého plotu. 

4. V tejto časti nie je miesto pre imobilných vodičov. (Mičega) 

 požiadavky občanov: 
 

     1605 Žiadame znova spriechodniť kanalizačnú vpusť na rohu pred bytovkou Arkádia vedľa OC 
MAX, kde po dažďoch stále stojí voda na ceste. V minulosti tam tá kanalizačná vpusť bola.       

    1606 Prosíme v rámci možností osadiť viac košov na psie extrementy pri chodníkoch smerom z 
lokality Pod Sokolice do Kubrej. 

    1607 Prosíme orezať ozdobnú čerešňu pri potravinách COOP Jednota na ulici K výstavisku v 
križovatke. Bráni bezpečnému rozhľadu.      

     1608 Občania z lokality Pod Sokolice upozornili na nedokončenú sadovú výsadbu trávy po dorobení 
investičnej akcie na rozšírenie parkovacích miest Pod Sokolicami. Prerastenú burinu na mestských 
pozemkoch ešte nik nepokosil.  

     1609 Občania z bytového domu Žilinská 642/6 prostredníctvom schôdze požadujú zachovať detské 
ihrisko a zrevitalizovať ho. Svoju žiadosť o zachovanie vrátane výsledku hlasovania všetkých vlastníkov 
bytového domu odovzdali prostredníctvom mailu p. garantke, ktorá ho má k dispozícii. 

6. RÔZNE, DISKUSIA:  
 
 Občania sa pýtali na upravenie cestovného poriadku mestskej hromadnej dopravy, nakoľko mesto má 

od septembra 2022 nového prepravcu a nové autobusy,.... odpovedal Bc. Trepáč, že sa chystá v blízkej 
dobe stretnutie, bude sa to prehodnocovať tak, aby to dávalo zmysel aj z dopravného hľadiska, bližšie 
informácie ohľadom spojov zatiaľ nie sú,.... 

 Občianka predniesla nápad, že aj podchod pri Bille by sa mohol vymaľovať napr. maľbami na stenách 
aspoň tak, ako je podchod na Hasičskej ulici,... upozornila na obytnú zónu 20 km/h v lokalite Pod 
Sokolicami a poprosila mestskú políciu o častejšie kontroly v tejto oblasti,... do debaty sa pripojil 
Mgr. Marousek, že MsP nemá kompetenciu riešiť dodržiavanie rýchlosti v tejto lokalite,... 

 Občania opätovne upozornili na nezničiteľnú burinu pri betónovom múre na ulici K výstavisku, ako 
sú dielne SOŠ Strojárskeho, ide o tzv. Pohánkovec japonský s vysokou regeneračnou schopnosťou 
obnovy rastu a navrhli, že jediná možnosť jeho vyhubenia je taká, že celá táto oblasť sa vybágruje, 
nestačí to len kosiť.  

 Občianka poukázala na zlepšenie stavu obnovy ZŠ Kubranská 
 Občania poukázali na zlý stav chodníka na ul. M. R. Štefánika, je síce cesta pekne spravená, ale 

chodník je stále na viacerých miestach v zlom stave. Bolo by vhodné do budúcna aj toto spraviť,.... 
 Občania poďakovali za ostrovček, ktorý bol vybudovaný pri odbočke z cesty I. triedy na ulicu 

K výstavisku, je to bezpečnejšie aj vzhľadom na priľahlý priechod pre chodcov  
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 Občianka upozornila na prehodnotenie spojov v dňoch pracovného pokoja, keď sa bude tvoriť nový 
grafikon, aby mesto pamätalo na to, že nie je vhodné, aby za sebou išli napr. v sobotu dva autobusy 
naraz, a potom hodinu nič, ..... 

 
 

7. ZÁVER: 
 

 Mgr. Baco poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER. 
 Posledné rokovanie výboru v tomto volebnom období sa bude konať dňa 6. októbra 2022 v KS 

Kubrá v Trenčíne. 
 

 
 
 
 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 17,45 hod.  
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 8.09.2022 
 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER 

          


